



شركة اسمنت الإتحاد (ش.م.خ)
UNION CEMENT COMPANY (Pr.J.S.C)

Ref No	UCC/QHSEP-01
Issue /Ref #	01/02
Date	06/12/2023
Page No	1 of 1

QHSE POLICY
(QUALITY, HEALTH, SAFETY & ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEMS)

QHSE Policy

سياسة الجودة والبيئة و السلامة

Union Cement Company Pr.J.S.C. (UCC) is the first and largest manufacturer of Cement Products in UAE. UCC commits to be the leader in the Cement Industry by producing and delivering the best Products and Services and satisfying the needs of its interested parties through the performance of its Integrated Management Systems.

The system is developed and implemented in line with the latest version of the following international standards:

- ISO 9001- Quality Management System
- Q1 - API Quality Management System
- ISO 14001-Environmental Management System
- ISO 45001 – Occupational Health & Safety Management System
- EN 197-1- Cement - Composition, specifications and conformity criteria for common cement.

UCC is committed to continually improving the Management Systems by setting Objectives & Targets within the framework of this Policy and strives to achieve the same. UCC complies with all applicable statutory, regulatory compliance obligations and own requirements of Quality, Health, Safety, Environment related to its activities, products and services.

UCC implements practices to control and minimize its environmental aspects and impacts. The practices strive to continually reduce pollution to air, water, land and surroundings, and to adopt sustainability.

UCC identifies and communicates all the hazards associated with the organization's operation and encourage its employees, workers and stake holders to participate in identifying and eliminating the occupational risks and provide a safe work environment.

This policy is communicated to all employees, suppliers, stake holders and visitors through various means such as Notice boards, Company profile and Website.

شركة إسمنت الإتحاد (ش.م.خ) أول وأكبر شركة لتصنيع منتجات الإسمنت في الإمارات العربية المتحدة، وتهدف الشركة أن تلتزم في صناعة الاسمنت عن طريق إنتاج وتقديم أفضل المنتجات والخدمات وتلبية احتياجات الأطراف المعنية خلال نظم الإدارة المتكاملة.

تم تطوير النظام وتنفيذه بما يتماشى مع المعايير الدولية التالية:

-نظام إدارة الجودة -ISO 9001

-نظام إدارة الجودة لمعهد البترول الأمريكي API Q1

-نظام إدارة البيئة - ISO 14001

-نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية - ISO 45001

النظام الإداري

- الإسمنت - التركيب والموصفات ومعايير المطابقة للأسمنت العادي -

EN 197-1

تلتزم شركة اسمنت الإتحاد بصفة مستمرة لتحسين أنظمة الإدارة من خلال وضع الأهداف في إطار هذه السياسة والسعي لتحقيق ذلك. كما تلتزم الشركة بالتوافق مع جميع التزامات الامتثال القانونية والتنظيمية المعمول بها في الجودة والصحة والسلامة والبيئة والحماية من الإشعاع المتعلقة بأنشطتها ومنتجاتها وخدماتها.

تلتزم شركة اسمنت الإتحاد بتنفيذ اللوائح والأنظمة البيئية للسيطرة على الجوانب البيئية و آثارها و أيضاً تسعى الشركة باستمرار للتقليل من التلوث في الهواء و الماء و الأرض و المناطق المحيطة بها و الحد منها .

تلتزم شركة اسمنت الإتحاد بالتنبيه و الإرشاد في كل ما يتعلق بالمخاطر المرتبطة بالعمليات في الشركة وتشجيع موظفيها وأصحاب المصلحة للمشاركة في تحديد و القضاء على المخاطر المهنية وتوفير بيئة عمل آمنة.

يتم تعميم هذه السياسة على جميع الموظفين والموردين وأصحاب المصلحة و الزوار من خلال وسائل مختلفة مثل لوحات الإعلانات أو نشرات الشركة أو الموقع الالكتروني.

General Manager

المدير العام